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JORNADA DE RECERCA

Dimecres 19 tingué lloc a la Facultat la II Jornada de Recer-
ca en Biblioteconomia i Documentació organitzada pel nos-
tre Departament. Aquesta jornada tenia com a objectiu pro-
piciar un espai de trobada entre els agents promotors de la

recerca, el professorat i l'alumnat per tal de facilitar l'inter-
canvi d'experiències i l'establiment de possibles col·labo-
racions. A la jornada hi participaren Evaristo Jiménez Con-

treras de la Universidad de Granada que féu la ponència
inaugural i diferents representats de les institucions públi-
ques, de l'àmbit acadèmic i de l'àmbit professional, que
intervingueren en sengles taules rodones. Les intervencions

de tots els participants posaren de manifest la necessitat de
dirigir els esforços del Departament cap a aquest camp i
d'establir línies de recerca en cooperació. La jornada
comptà amb una nodrida participació d'assistents.

REUNIÓ DE DIRECTORS DE DEPARTAMENT

Avui dijous 27, al matí, ha tingut lloc una reunió dels
directors dels departaments de la Divisió convocada per la
Presidència, per tal de fer un balanç del curs i posar sobre la
taula els principals reptes que, hores d’ara, ens esperen.

S’ha parlat de la situació general de la UB i del procés
d’elaboració de l’Estatut, de l’ordenació acadèmica, del
contracte-programa, de la possible incorporació dels estudis
de Treball Social i del problema de la manca d’espais. En

aquest darrer apartat, Ernest Abadal ha fet constar les
limitacions del nostre departament quant a despatxos per al
professorat, una situació que s’ha anat aguditzant en els

darrers anys i que necessita una solució urgent.

REUNIÓ AMB ALUMNES DE 3r CURS DE LA DI-
PLOMATURA

El dimecres 26 de juny la degana i la cap d'estudis de la
diplomatura es reuniren amb un grup d'alumnes de tercer
curs per tal de recollir les seves opinions sobre la seva

experiència formativa al llarg dels seus estudis. El pla

d'estudis en general i aspectes concrets, com la manca
d'assignatures optatives en algunes àrees, o l'experiència

del Practicum, van ser algunes de les qüestions examina-
des. També s'apuntà la manca de comunicació que hi ha
entre els representants de l'alumnat en el Consell d'Estu-
dis i la resta d'alumnes. Es van fer alguns suggeriments

que es procurarà tenir en compte en les programacions
futures. Altres qüestions que probablement beneficiarien
la docència, com poder programar algunes assignatures

tant al primer com al segon semestre no es poden dur a la
pràctica, de moment,  per manca de força docent.

CONSELL D'ESTUDIS DE DIPLOMATURA

El dijous dia 13 va tenir lloc la reunió del Consell d'Es-
tudis de la diplomatura. Tal i com estava previst, es va
aprovar el POA, l'horari per al curs vinent i els plans

docents de les assignatures. També es va donar el visti-
plau a la proposta d'exàmens per al curs 2002-03. Amb-
dós documents es penjaran properament al web de la

Facultat. Altres temes que apareixien a l'ordre del dia
(avaluació del rendiment acadèmic del primer semestre)
es van deixar per a una propera reunió a demanda dels
alumnes que en període d'exàmens necessiten tot el

temps possible per a preparar-los.

NOVES ASSIGNATURES PER AL CURS QUE VE

Una de les sorperese que el proper curs portarà a l'alu m-
nat del centre és l'oferta de noves assignatures que s'ofe-
riran per a la seva elecció. A la diplomatura, les optati-

ves Difusió i promoció de les unitats d'informació, Ela-
boració d'índexs i resums documentals, i Organització
d'empreses de serveis documentals. A la llicenciatura,
s'ofereixen les noves optatives següents: Avaluació de la

recuperació d’informació, Organització de continguts
digitals en entorns corporatius, Processament del llen-
guatge natural, i Propietat intel·lectual i entorn digital. I
com a assignatures de lliure elecció: Fonaments d’edició

electrònica, i Introducció a l'estadística.



NOVES BECÀRIES PER A FLORÈNCIA

Enguany l'Istituto Universitario Europeo de Florència ha
seleccionat dues de les candidates presentades a la beca
anual que ofereix (quan, de fet, s'havia ofert una sola plaça).
Les escollides han estat Alba Ferrer i Xènia Jarque, les

quals han rebut la notícia amb molta il·lusió. Recordem que
en aquest centre ja hi ha un altre becari de la Facultat, en
Dani Arredondo.

PRESENTACIÓ DEL NOU VIDEÓ

El proper dia 10 de juliol, dimecres, a les set de la tarda, a

la Biblioteca de Viladecans, tindrà lloc la presentació del
vídeo de formació d’usuaris Utilitzar la biblioteca: els
serveis al vostre abast, cinquè de la col·lecció Biblioimat-
ges, fruit de la col·laboració entre el Servei de Biblioteques

de la Diputació de Barcelona i la nostra Facultat. Tots hi
sou convidats.

ACTIVITATS DEL PROFESSORAT

Els dies 17 i 18 d'aquest mes, a Bilbao, Mònica Baró va
impartir als mestres responsables de les biblioteques dels

centres d'ensenyament de primària de Biscaia un curs sobre
formació d'usuaris.

Josep Manuel Rodríguez Gairin per encàrrec de l'-
ANEP (Agencia Nacional de Evaluación y Prospectiva,

depenent del Ministerio de Ciencia y Tecnología) ha
realitzat l'avaluació científica d'un projecte nacional
d'investigació.

HORARIS D'ESTIU

L'horari de Secretaria serà l'habitual, tot i que donades

les restriccions de personal, és recomanable fer les ges-
tions en l'horari de matí. La Biblioteca estarà oberta de 9
a 20 h. i les aules d'informàtica, de 10 a 19 h. Recordeu,
sobretot, que durant el mes de juliol, l'edifici tancarà a

les 9 del vespre.

SEQÜELES DE LA VAGA GENERAL DEL 20 DE
JUNY

Per als qui feu la col·lecció del Full dels dijous, us
comuniquem que l'edició corresponent al dijous 20 de

juny no es va publicar a causa de la vaga  general.
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